To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS

Date: 09-05-2024 09:30:59 AM

Subject: Merger contract

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: 09-05-2024 09:30:59 AM الموضوع: عقد الاندماج

First: The merger contract was reviewed for the Arab Company for Financial Investments LLC, the United Financial Group Company for Financial Brokerage LLC, and the Al-Mawarid Financial Brokerage Company LLC with the United Company for Financial Investments, a public shareholding company (the merging company), and it was concluded. Approval of its content was also approved to authorize the Chairman of the Board of Directors or his deputy in the company to sign the contract and make any necessary amendments to it, as well as amend the final merger date to be on (8/31/2024) and/or any other date determined by them in accordance with the reality of adverb

Second: Authorizing the Chairman of the Board of Directors or his deputy in the company to take all necessary measures to complete the merger process. Third: The Board approved authorizing the Chairman of the Board of Directors, Mr. Zaid Farid Nassif, to sign the merger contract for each of the merging companies and authorizing him to amend any data within the merger contract, including the final merger date, according to the reality of the situation.

أولا: تم الاطلاع على عقد الاندماج لكل من الشركة العربية للاستثمارات المالية ذ.م.م وشركة المجموعة المالية المتحدة للوساطة المالية ذ.م.م وشركة الموارد للوساطة المالية ذ.م.م مع الشركة المتحدة للاستثمارات المالية المساهمة العامة مع الشركة الدامجة) وتم الموافقة على مضمونه كما وتم الموافقة على تفويض كل من رئيس مجلس الإدارة او نائبه في الشركة بتوقيع العقد وإجراء أي تعديلات لازمة علية وكذلك تعديل تاريخ الدمج النهائي ليكون في (8/31) و/او أي تاريخ اخر يتم تحديده من قبلهم وفقا لواقع الحال. ثانيا: تفويض رئيس مجلس الإدارة او نائبة في الشركة باتخاذ ثالثا: وافق المجلس على تفويض رئيس هيئة المديرين السيد زيد فريد ناصيف بالتوقيع على عقد الاندماج عن كل من الشركات المندمجة وتفويضه بتعديل اية بيانات ضمن عقد الاندماج بما فيها تاريخ الدمج النهائي وتبعا لواقع الحال.

08-05-2024 08-05-2024

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: Fadia hasan abed abdulla

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: Fadia hasan abed abdulla